
POPESTRENO BARJE

Posodite nam predmete za razstavo
Svet za pospeševanje turizma počasi a vztrajno preraš-

ča svoje osnovne začrtane smemice. kakršne smo zapisali
pred več kot štirimi leti. Kmetije odprtih vrat delujejo
zadovoljivo, tudi ocenjevanje okolja nam gre dobro od
rok. Kol nalašč nam je prišel »Osnutek predloga za
Muzej barjanske kulture in za Barjansko turistično pot.«
katerega so pripravili sodelavci Viba filma: Boris Višno-
vec - scenarist, Brane Velikonja - arbitekt ter Ljubo
Struna - direktor fllma. Njihov načrt je izredno zanimiv.
Pravijo, da so se zaljubiti v barje, ojegovo preteklost in
sedanjost. Takino kakršno je je dovolj zanimivo, da ga
lahko predstavimo tudi ostalim Ljubljančanom.

Sprva si nismo prcdstavljali, kako naj se lolimo take
zahtevne naloge. Pa smo pristali na razstavi, ki naj bi bila
za začetek v Podpeči, natančneje z njo bomo gostovali
v podružnični osnovni šoli v Podpeči. In kaj vse lahko
prikažemo na tej razstavi? Zanimivosti bo vsckakor do-
volj.

Barje je s svojimi značilnimi meglicami in vodovjem
vplivajo na razvoj nekega kraja. Opozoriti moramo na
čolnarstvo, na rezanje šote, na vse spremljajoče panoge,
ki so za nek predel tako zelo značilne. Ko smo pričeli
razmišljati kje bodo dobili zadostno število eksponatov
smo bili malce skeptični. Pa smo odšli na teren in povpra-
šali malo na šoli, malo med ljudmi.

Odziv je bil presenetljivo velik. Prescnečeni smo bili
kaj vse še hranijo Ijudje po svojih domovih.

Naj izkoristim današnji prispevek in zato prosim vse
tiste prebivalce predela v okolici Podpeči, da nam odsto-
pijo kakišnekoli predmete, ki spominjajo na življenje iz
preteldih dni. Zanima nas čolnarstvo, žganje apna, izde-
lovanje košar, rezanje šota in še kaj. Predmete si želimo
izposoditi v mesecu seplembru le za čas razstave. Po
končani razstavi vam jih bomo vrnili. Kdorkoli bi imei
doma predmel, ki nam bi koristil nam prosim javite.
Morda bo najbolje, da se javite kar na Osnovno šolo
Podpeč Preserje.Tam si bodo zapisali vaše ime in vrsto
eksponata.

Vizija našega Muzeja batjanske kullure je torej široko
zastavljena. Lahko se bomo vozili s čolnom od Ljubljane
pa vse do Podpeči in še dlje, morda celo do Vrhnike.
Spotoma si bomo lahko ogledali veliko zanimivosti, po-
skusili čar preteklih dni, spoznali barje, njegove čare in
k kaj.

Naj pričnemo s postavitvijo razslavc, morda bomo
uspeli v Podpeči organizirati celo IV.-^aključno srečanje
Vičanov, privabili bomo že prve obiskovalce in dobili še
več novih idej.
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